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Referat  

Skoleutvalget ved Ringerike videregående skole 

Møtested: A1017 

Dato: 28.09.2021 

Tid: 11.30-12.15 

Referent: Mari Solheim 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 

Bjørn Volleng Møteleder 
 

Rektor 

Mari Solheim Sekretær Skoleledelse 

Janne E. Andersen Ansattrepresentant Ansatte 

Ingvild Søreide Leder for skoleutvalget Elevrådet 

Anes Alnajjar Elevrepresentant Elevrådet 

Ingrid Nesje Elevrepresentant Elevrådet 

Max E. Wergeland Elevrepresentant Elevrådet 

Andre møtedeltagere: 
Navn Funksjon  Representerer 
fyll inn 
 

fyll inn deltakers rolle i møtet fyll inn hvem deltaker 
representerer  

Ikke til stede: fyll inn navn 

Saksliste: 
 Sak 
1/2021-
22 

Tittel: Konstituering av skoleutvalget U. off.  

Sak 
2/2021-
22 

Møteplan høsten 2021  

Sak 
3/2021-
22 

Aktuelle saker fra elevrådet  
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Skoleutvalgets behandling av sakene: 

Sak 1/2021-22 Konstituering av utvalget  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Møtet ble raskt enige om konstituering 

Hva ble bestemt: 

Ingvild Søreide blir leder av utvalget. Mari Solheim blir sekretær. 

Kommentarer:  

 

Sak 2/2021-22 Møter høsten 2021  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Vi satser på å holde møtene på tirsdager i matpausen fremover, og planlegger å møtes følgende 

datoer: 19. oktober og 30. november  

Hva ble bestemt: 

Foreløpig fastsettelse av prøvedatoer 

Kommentarer:  

 

 

Sak 3/2021-22 Aktuelle saker fra Elevrådet 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Elevrepresentantene tok opp følgende temaer som ble diskutert og svart ut i møtet:  

 

Utenlandsturer var et tema som mange var opptatt av, men det gjøres som nevnt ikke noen endringer 

mht. tilbudet dette skoleåret  

 

Luft i klasserom  

 

Det blir gjort målinger på musikk  

 

Nett-tilgang, tregt nett  

 

Kantina: Innspill til utvalget i kantina m.m. er ført inn i referat fra elevrådet. Kan elever delta ved 

grøtutdeling? Involvere AO mer i kantine? Spørsmål om fastpris vs. hektopris  

 

OD må tas opp med skoleutvalget (møte 19.10.)   

 

Klassens time: Forskjellige forslag til klassens time ble drøftet i elevrådet.  

 

Sjekke tidsinnstillingene på toalettene i 4. etasje (lyset går av veldig raskt)  

 

Stipend til musikkelever  

 

Variasjon i temperatur i vanndispenserne (2. etasje i A-bygget?)  
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Hva ble bestemt: 

Vedr. nettilgang: Dette gjelder skoler i hele tidligere Buskerud, og det vil bli satt i gang tiltak høsten 

2021. Det kommer mer informasjon om denne saken ut til elevene.  

 

Rektor og ass. rektor følger opp temaet knyttet til klassens time videre i skoleåret, og ser også 

på årshjulet for klassens time sammen med elevrådet og skoleutvalget  

 

Ass. rektor Mari Solheim følger opp innspill til kantina og har møte med de kantineansvarlige.   

 
Rektor Bjørn Volleng følger opp det som gjelder tidsinnstillinger, vanndispensere m.m. i samarbeid 

med driftsleder på skolen.  

Kommentarer:  

 

 

 

 


